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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
Tomko: 
Interpelácia je na oddelenie výstavby. Ako je možné, že komisia výstavby 15.8.2017 schválila 
predložený návrh žiadateľa o vytvorenie parkovacích miest na základe žiadateľa na náklady 
žiadateľa a odbor výstavby to niekde založil do šuflíka a po 80 dní, teraz to ideme schvaľovať 
uznesením. Prečo to tak dlho trvalo? Na čo sa čakalo? Všetko bolo pripravené, kde to viazlo?  
 
Ing. Timečko: 
Áno, 15.8. sme na výstavbe prerokovávali túto záležitosť. Navrhli sme obsahovú stránku veci 
aj formálnu. To znamená, chceli sme tento problém riešiť podobne, ako bol vyriešený pán 
Demčák, lenže prakticky po analýze celkového problému sme došli k tomu, že forma nie je 
dobrým riešením, preto formu sme museli zmeniť a toto sme prerokovali na minulej komisii 
a dneska je to dané ako materiál na schválenie do zastupiteľstva. Celý tento problém nastal 
viac-menej vo vyhláške a norme, ktorou sa deklarujú potrebné miesta k danej budove. Keby 
sme použili formu, ktorá bola navrhnutá v komisii 15.8., nie veľmi by sme naplnili vyhlášku 
a STN.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


